
PROTOKÓŁ NR 39 

Z OBRAD XXXIX SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 21 GRUDNIA 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączoną listą obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną lista obecności 

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 

- Dyrektorzy szkół z Gminy Sochaczew   

 

Porządek obrad :  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

Sochaczew 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew 

5. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w 2017 roku  

6. Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla 

Gminy Sochaczew na 2017 rok 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem 

lokalu użytkowego położonego we wsi Bielice  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/151/2016 Rady Gminy 

Sochaczew z dnia 2 listopada 2016 roku w sprawie odpłatności za usługi opiekuńcze 

9. Przyjęcie protokołu z XXXVII i XXXVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

10. Zakończenie obrad XXXIX Sesji Rady Gminy Sochaczew 
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AD. 1 

Obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Czesław Ćwikliński o godz. 10.00  

W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum  

 

AD. 2  

Porządek obrad  XXXIX Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Dzielnicowemu Gminy Sochaczew Panu 

Marcinowi Ziembor ,  który poinformował , że na budynkach mieszkalnych brakuje numerów 

domów , poprosił o zwracanie uwagi mieszkańcom o obowiązku umieszczania numeru na 

budynku . 

 

AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Kobiereckiej na działalność Wójta 

Gminy  Sochaczew  przedstawiła Pani Malik Agnieszka  

O udzielenie głosu poprosiła Pani Kobierecka i przedstawiła wyjaśnienia dotyczące złożonej 

skargi oraz uwagi do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy ( materiały 

w załączeniu do protokołu )  

Córka Pani Kobiereckiej zapytała dlaczego przy rozpatrywaniu skargi wraca się do uchwały 

rozpatrującej skargę złożoną przez Panią Adamczyk , dlaczego łączy się te dwie sprawy  

Pan Przewodniczący Rady Gminy  stwierdził , że informacje przedstawione przez Panią 

Kobierecką nie dotyczą skargi rozpatrywanej na sesji , są to uwagi do  opracowywanego 

planu zagospodarowania przestrzennego  

Wyjaśnień udzielił radca prawny Pan Andrzej Jaworski  

Pan jaworski wyjaśnił , że te uwagi , które przedstawiła Pani Kobierecka dotyczą 

miejscowego planu zagosp. Przestrzennego , który nie został uchwalony  
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Uchwała o zmianie planu zagospodarowania przestrzennego  dla fragmentu obejmującego 

schronisko „ Azorek „ nie obowiązuje , gdyż została uchylona przez WSA . Wojewoda 

Mazowiecki przekazał radzie skargę dotyczącą funkcjonowania schroniska „ Azorek „ i  

złego traktowania zwierząt . Poruszony temat maltretowania zwierząt rozpatrywany był w 

innej uchwale  , dlatego w uzasadnieniu do uchwały zostało to wspomniane . Gdyby plan 

miejscowy nie został uchylony , to być może sprawa funkcjonowania schroniska „ Azorek „ 

byłaby zakończona . 

 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że gdyby nie skarga Pani Kobiereckiej , to 

uchwalony plan miejscowy dla fragmentu wsi Kożuszki-Parcel obowiązywałby i sprawa 

funkcjonowania schroniska byłaby zamknięta ,a Pani Kobierecka powinna skarżyć  Pana 

Osmolaka , że w swoim gospodarstwie prowadzi taką działalność . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o wzięcie udziału w głosowaniu  

- w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych 

- wstrzymał się od głosu 1 radny 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew większością głosów podjęła  uchwałę Nr XXXIX/160/2016 w 

sprawie skargi Pani Kobiereckiej na działalność Wójta Gminy Sochaczew  

 

AD. 4 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Skarbnik o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

- w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
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WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/161/2017  w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

 

AD. 5  

Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  przedstawiła Wiesława Dałkiewicz  

- w głosowaniu nad projektem uchwały wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/162/2016 w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych w 2017 r. 

 

AD. 6  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani na 2017 rok  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/163 2016 w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2017 roku . 

AD. 7 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem lokalu 

użytkowego położonego w Bielicach przedstawiła Sekretarz Gminy pani Elżbieta Kowalczyk 



                                                                       -5- 

Pani Sekretarz poinformowała , że do Pana Wójta Gminy wpłynęły dwa wnioski o wynajęcie 

lokalu w Bielicach  . jeden od Pani Żurek na prowadzenie Ośrodka Zdrowia , a drugi wniosek  

na prowadzenie apteki  od Pana Surowiaka , który prowadzi Aptekę  „ na Podzamczu „  

Pan Krakowiak stwierdził , że jest to dobry pomysł na wydzierżawienie lokalu , skoro jest taki 

lokal i stoi pusty . 

Pan Krakowiak zasugerował , aby w umowie dzierżawy umieścić zapis o możliwości 

wypowiedzenia umowy na 3 lub 6 miesięcy. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że gmina wychodzi naprzeciw mieszkańcom , 

bo tam kiedyś funkcjonował ośrodek zdrowia , ale w bardzo trudnych warunkach i dobrze ,  

że znalazł się ktoś , kto chce tam dalej prowadzić ośrodek i należy pomóc w prowadzeniu 

tego ośrodka . 

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/164/2016 w sprawie 

wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie w najem lokalu użytkowego położonego we 

wsi Bielice . 

 

AD. 8 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Tyde Grażynę o przedstawienie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały o usługach opiekuńczych  

- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIX/165/2016 w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXVI/151/2016 w sprawie odpłatności za usługi opiekuńcze . 
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AD. 9  

Protokół  z obrad  XXXVII i XXXVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie 

  

AD. 10 

Obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 13
20

 

 

        Protokółowała       PRZEWODNICZĄCY 

Wiesława Dałkiewicz      RADY GMINY SOCHACZEW 

        CZESŁAW ĆWIKLIŃSKI 

 


